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Írásbeli kérdé s
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mire lesz elég a 2009-es minisztériumi költségvetés?” címmel, a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok intézni Szabó Imre környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrhoz . Válaszát
írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint azt mindannyian tudjuk, a környezetvédelem a 2009-es költségvetés legnagyob b
vesztese . Ennek fényében, hogyan kívánják a jövőben biztosítani az elégséges finanszírozás t
és személyzetet a környezeti igazgatás és a felügyel őségek számára, hogy rendelkezésre álljo n
a költséghatékony irányítási és jogérvényesítési kapacitás?

Budapest, 2008 . december 19 .

Tisztelettel várom válaszát :

Rétvári Bence
Kereszténydemokrata Néppárt
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